



Guided Tour by Mr Tang Hoi-chiu

Exhibition of Chinese Painting and Calligraphy by Ou Da-wei

導賞團：鄧海超先生主持
區大為中國書畫展覽

Host

Mr Tang Hoi-chiu

Former Chief Curator of Hong Kong Museum of Art

主持

鄧海超先生

前香港藝術館總館長

9 March 2019
(Saturday – 1 session)
3 pm – 4:30 pm
Sun Museum
4/F, SML Tower
165 Hoi Bun Road
Kwun Tong

Chi

Mr Ou Da-wei is a Hong Kong artist devoted to the traditional literati arts: poetry, calligraphy, painting and seal-carving. Born in Guangzhou in 1947. Mr Ou studied calligraphy and seal carving under Mr Wu Zi-fu and later learnt landscape painting through self-study. He has taught calligraphy and seal carving in various tertiary institutions. Since 1981, his works have been selected to feature in the Hong Kong Art Biennial Exhibition. He was awarded the Urban Council Fine Arts Award (Calligraphy) by the Hong Kong Museum of Art in 1989 and another Urban Council Fine Arts Award (Seal-carving) in 1998. His works have been collected by the Hong Kong Museum of Art.

The exhibition, *Nature in Ink and Brush: The Art of Ou Dawei*, showcases recent works by Mr Ou, including about 40 works of calligraphy in various scripts, landscape paintings and seals that illuminate the artist's unswerving pursuit and inheritance of traditional culture. Participants will have a rare chance to meet Mr Ou personally to understand his artistic pursuit.

Mr Tang Hoi-chiu, former Chief Curator of the Hong Kong Museum of Art and a member of PolyU's Culture Promotion Committee, has curated a great number of exhibitions of both Chinese and Western art. He has also served as adjudicator and nominator for local and international art competitions.

Enrolment deadline: 14 February 2019 (Thursday)

區大為先生是香港著名藝術家，多年來致力於詩、書、畫、印創作。區先生1947年生於廣州，少年隨吳子復大師學習書法和篆刻，其後自學山水畫。曾於香港多所大專院校任教書法和篆刻課程。其書畫作品自1981年起入選歷屆「香港藝術雙年展」。1989年獲香港藝術館頒授「市政局藝術獎（書法項目）」，1998年獲頒授「市政局藝術獎（篆刻項目）」。區先生多幅作品為香港藝術館收藏。

是次「雲山筆墨：區大為作品展」展出區先生的近作，計有各體書法、山水畫、篆刻共四十多件，體現區先生對傳統書畫藝術孜孜不倦追求。參加者將有機會親身拜會區大為先生，了解其創作心得和理念。

鄧海超先生是前香港藝術館總館長，曾策劃多次中國及西方藝術展覽，並出任多項本地及國際藝術比賽評審及提名人。鄧先生現為理大文化推廣委員會成員。

截止報名日期：2019年2月14日（星期四）

